
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 07.09.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: naprawy ubytku w jezdni na ul. Pstrągowej  .  

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania  z dnia 10.08.2021 r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDIT-DL.054.179.2021 z dnia 20 sierpnia 2021 r. zwracam się 
z pytaniem czy możliwe jest poprawne wykonanie naprawy w rejonie ul. Pstrągowej 8. Jak widać na 
załączonych zdjęciach pozostawiono ubytek na szerokość opony i to prawie na środku jezdni. 
Mieszkaniec zwraca tez uwagę na konieczność poprawek przy wschodniej bramie.  

 

 

w załączeniu: zdjęcia  

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 



 



 

 


